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Његово краљевско височанство престолонаследник Александар Други Карађорђевић у
интервјуу за Курир говори о инциденту с десничарима на Газиместану, после чега је
постао звезда на Јутјубу, о венчању принца Алберта и принцезе Шарлин од Монака, али
и женидби својих синова Петра, Филипа и Александра.

  

Какве утиске носите с видовданске прославе на Газиместану? Оштро сте реаговали
на некултурно понашање групе окупљених.

  

- Наравно да људи имају право да изразе протест у слободном демократском друштву,
али такође морају да покажу поштовање према сећању и молитвама на Газиместану за
наше хероје који су пали у бици на Косову. Поготово морају да поштују сећање на кнеза
Лазара и велике српске јунаке.

  

Сматрате ли да је ваша реакција била преоштра?

  

- Очигледно да је моја реакција била оштра према људима који игноришу да се морамо
међусобно поштовати.

  

Недавно сте са супругом Катарином присуствовали венчању принца Алберта у
Монаку. Какве утиске носите?

  

- Моја супруга и ја пуни смо дивних утисака с овог прелепог венчања које је
организовано на заиста изванредном месту. Принц Алберт је сјајан домаћин, и заиста
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смо уживали током та три дана.

  

Шта сте им поклонили?

  

- Наш поклон принчевском пару је приватна ствар.

  

Да ли сте током боравка у Монаку разговарали с високим званицама, између
осталих и с председником Француске Николом Саркозијем?

  

- Нажалост, нисмо имали прилику да разговарамо с председником Саркозијем, пошто је
одмах након црквене церемоније отишао. Међутим, били смо у прилици да проведемо
време с краљем и краљицом од Белгије, краљем и краљицом од Шведске...

  

Очекује ли грађане Србије ускоро неко краљевско венчање? Ваши синови,
принчеви Петар, Филип и Александар, већ су стасали за женидбу?

  

- Још увек не, али свакако се радујемо томе.

  

Да ли ће такво венчање бити гламурозно попут оних на европским дворовима?

  

- Наравно да ћемо се потрудити. Срећни смо што је наша Србија прелепа земља и што је
српски народ врло гостољубив и поносит.

  

Нисте били на финалу Вимблдона?

  

- Жао нам је што нисмо били у могућности да уживо видимо како наш херој Ноле осваја
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овај турнир и постаје број један у свету. Радовали смо се кад је Ноле победио, то је било
апсолутно невероватно. Сви који су били са нама били су импресионирани Нолетом, а ми
веома поносни што смо Срби.

  

(Курир)
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